



# Koordinationsmøde ThyRF sæson 2023

## 1: Strategi for fremtiden – værdier og visioner

### Værdier:

- ThyRF skal være et godt sted at være. Det skal være rart at deltage og stemningen skal være åben og imødekommende. Vi vil det sjove og forpligtende fællesskab hvor man hjælper hinanden med at alle har det sjovt.

### Snak om at alle hjælper til med Fælleskab

- ThyRF skal være et sted med åbenhed og socialt samvær. Dette kommer i form af hovedsageligt rollespil, men også brætspil, kortspil, sociale arrangementer og hvad man ellers har af eventyrlige idéer.

### Visioner

- ThyRF skal vokse i deltager og medlemstal.

### Plan om at spørge folk ind til hvorfor de ikke er medlemmer endnu

- At få lukket hængepartier

### plan til hvad der skal gøres inden en ny bestyrelse.

**Toiletfaciliteter**

**Lager**

**Penge fra skyggedalen**



# Koordinationsmøde ThyRF sæson 2023

**Strøtanker:**

**Ting at arbejde på:**

**2: Nyt fra de forskellige udvalg ved kontaktpersonen**

- Panatria (Troels)

**Er igang med at klargøre til den kommende sæson og ny regelsæt skulle være oppe og man kan rette karaktere nu på Panatria.dk**

- ESFROAG (Gitte Søe)

**Standby og bekræftet at vi kan komme tilbage til Sjørring Skole**

- Bifrost (Palina)

**Orkerne Kommer Sommerskole og Event til Japan er oppe nu**

- Magisk Mandag (Oli)

**Ser fint ud**

- Hygge udvalg (Palina/Christine)

**Har snakket lidt men ikke noget helt fast endnu. Sommerfest, efterårs og forårs hygge er under planlægning.**

- It (Troels)

**Ny ThyRF.dk er oppe nu, men vil gerne folk ser om der er noget de kan se der ikke virker så vi kan få det rettet**

- Stifinder (Emil)

**Den første sag og den er løst for nu, og snak om de kan få et specielt bånd til Panatria så folk ved hvem de skal gå til hvis der skulle ske noget**

- Merlins Outcasts (René/Tobias)

**Ikke noget nyt, det kører som det kan**

- Kursus - Udvalg (Gitte)



# Koordinationsmøde ThyRF sæson 2023

- MiniESFROAG (Jakob)

**Ikke så stort fremmøde som sidste, 10 folk i år i forhold til 25 folk sidst. Der er givet udtryk for at Mini kan lyde som om det er for juniorer.**

- Lager (Styregruppe)

**Snakket med Jakob om et møde om hvordan lager skal foregå der vil komme mere info senere, Troels vil gerne med på møde da Panatria bruger meget lageret**

- PR (Palina)

**Plan om at rykke rundt på hvem der står for PR  
Rolighedskolen vil gerne vi laver noget om Øko på skolen  
Snak med bio omkring mulighed for PR til den nye DnD film  
Tordenild har i Konsulentarbejde kunne sendt bolden videre til ThyRF så er der om nogen kan gribe den**

- Junior klubben (Jakob)

**Det går fint der er kommet nye indmeldingsblanketter**

- Skyggedalen (Ø)

### **3: Forening generelt**

- Kristian

**Snakket om at få faste lokaler, måske et lokale i det gamle Vejerslev Plejehjem**

**Snak om en fane til PR Events, har et gammelt banner som måske skal opdateres**

**Snak med Grafiker om et nyt banner**

### **4: Økonomi/Materiel**

- Toilettelt

**Snak om transportable toiletter ala den Troels har og med tilhørende telt**

### **5:Udvikling og PR**

- Hobbymesse

**Plan om at skulle afsted igen til næste år**



# Koordinationsmøde ThyRF sæson 2023

## 6: Særlige, kommende datoer.

- 29 April Panatria
- 14 April Workshop (Panatria klargøring)
- 8 April Rikke og Jakob vil gerne have folk med til Vampire i Akestin

Der kan forekomme flere datoer i form af spontane ting/workshops.  
Faste arrangementer såsom MM og MO og JK ligger ikke på.

## 7: Evt.

## 9: Næste møde

- 28 Maj

## 10: Metakommunikation

**Det var kort og godt. Det blev styret godt og man kom godt igennem emnerne, uden at det tog lang tid.**

## 11: Tilstede

- Troels
- Rikke
- Palina
- Kristian
- Emil
- Chris
- Christine
- Oli
- Jakob
- René